AGREEMENT OF SISTER CITY RELATIONSHIP BETWEEN THE CITY OF ROTORUA AND

WUXIAN, THE PEOPLE'S REPUBLIC OF CHINA

The City of Rotorua, New Zealand and Wuxian, Jiangsu Province, of the People's Republic of China mutually agree to advance and foster understanding and friendship between the two Cities and the two Countries by establishing a Sister City relationship.

In making the Agreement the two Cities will each positively promote friendly exchanges between the two Cities and encourage exchanges and greater understanding in the areas of economic development and trade, tourism, science and technology, culture, education, sport and public health, which will bring the two communities closer together in the vears ahead.

The two Cities are committed to enhancing greater harmony, understanding and prosperity for the betterment of the world.

This Agreement is constituted in both English and Chinese languages with each having equal status.

This Agreement, of which there are two copies, comes into effect from the date of the Signing.

Date: 18/2/00

Grahame W Hall JP

Mayor of Rotorua

The People's Republic of China

Representative of Wuxian,

中华人民共和国江苏省吴县市 新西兰罗托鲁瓦市 建立友好城市关系 协议书

中华人民共和国江苏省吴县市与新西兰罗托鲁瓦市,根据中新两国建交公 报的原则,为增进中新两国人民的了解和友谊,巩固并发展两市的友好合作。 经过友好协商。双方同意建立友好城市关系。

双方同意,在平等互利的基础上,共同促进两市人民之间的友好交往和经 济、贸易往来,积极开展科技、旅游、文化、体育、卫生、教育等各个领域的 交流与合作。

双方将为创造更美好的世界,共同致力于促进人类的和睦相处,相互理解 和繁荣富强。

本协议书用中文和英文两种文字写成,一式两份。两种文本同等作准。本 协议书自签字之日起生效。

中华人民共和国 吴县市代表

罗托鲁瓦市市长

新西兰

日期 2000 2 18